



Parliamentary Internship Program

Pour lire en français, [cliquez ici](#).

Description

The Canada-Israel Committee Parliamentary Internship Program is an annual competition for university graduates who have an interest in governmental affairs. The program provides Members of Parliament with highly qualified assistants, and gives university graduates an opportunity to supplement their theoretical knowledge of Parliament with practical experience of the day-to-day work of the Members. In the longer term, graduates of the program are better able to make a significant contribution to Canadian public life. Intern responsibilities include working with Members of the House of Commons in a variety of areas, including parliamentary committees, correspondence, and constituency duties.

There are 10 positions available per year. Duration is approximately nine months - fall to spring.

Compensation is \$12,000

Requirements

To be eligible you must be a Canadian citizen, have a recent university degree, and an interest in Parliament. This internship is open to graduates of multiple disciplines, including the social sciences, humanities, and law.

Contact

Noah Shack
Government Relations Research Associate
Phone: (613) 234-8271
E-mail: noahshack@cicweb.ca

Deadline for applications is March 1, 2010.

To apply, download an application form: [PDF format](#) | [Microsoft Word format](#).



Programme de stages parlementaires

For English, [click here](#).

Description

Le Programme de stages parlementaires est une initiative du Comité Canada-Israël menée sous la forme d'un concours annuel destiné aux diplômés universitaires qui s'intéressent aux affaires gouvernementales. Ce programme de stages fournit aux députés de l'arrière-banc des adjoints hautement qualifiés et offre aux diplômés l'occasion de compléter leurs connaissances théoriques par une expérience pratique du travail quotidien des députés. À long terme, les diplômés de ce programme seront mieux formés pour participer à la vie publique canadienne. Les responsabilités du stagiaire incluent: travailler avec le député dans différents secteurs, notamment les comités parlementaires, la correspondance et le travail de circonscription.

Le programme offre dix stages par an, d'une durée approximative de neuf mois, qui s'étend de l'automne au printemps.

Rémunération : 12 000 \$

Exigences

Pour être admissible à ce programme, vous devez être citoyen/ne canadien/ne, posséder un diplôme universitaire récent et porter un intérêt au processus parlementaire. Ce stage est offert aux diplômés de diverses disciplines, y compris les sciences sociales, les sciences politiques, le droit et les lettres.

Contact

Noah Shack,
Chercheur, Relations gouvernementales
Phone: (613) 234-8271
E-mail: noahshack@cicweb.ca

La date limite est le 1 mars 2010

Pour un formulaire de candidature, [cliquez ici](#).